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هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامك: 2000999
***

 چه   بازی  نفسگیری  بود بازی   پایانی)فینال( تنیس  جام  ویلمبدون  
بین  مرد اول  و ســوم  تنیس  جهان  یعنی  آقایان  جوکوویچ  و فدرر ؟! 
بنده   از دیدن   پخش  زنده  این  بازی  از شــبکه  ورزش   سیما هم  لذت 

بردم  و هم  خسته  شدم!
 باید قبول کنیم بزرگ ترین بازنده جام ملت های والیبال امســال 
تیم ایران بود. چون اولا به نتیجه ای که فکرش را می کرد، نرســید 
و همچنیــن به بازیکنان جوان و آینده دار میدان نداد تا در آینده از 

ثمرات ان بهره مند شود.

بررسی وضعیت کاروان المپیک در جلسه 
هیئت اجرایی

نشســت هیئت اجرایی کمیتــه ملی المپیک روز شــنبه برگزار 
می شود که در این نشست قرار است جواد رمضی رئیس فدراسیون 
کارگری گزارشــاتی را در خصوص مسابقات انجام شده به کمیته 
ملی المپیک ارایه کند. از دیگر دستور جلسات نشست روز شنبه 
هیئت اجرایی، گزارش نصرا... سجادی سرپرست کاروان ایران در 
بازی هــای المپیک توکیو از برنامه های انجام شــده برای کاروان 
ایران در این بازی هاســت. با توجه به این که حدود یک ســال به 
بازی های المپیک توکیو باقی مانده، کمیته ملی المپیک کشورمان 
برای این بازی ها اقدامات فرهنگی را نیز پیش بینی کرده که قرار 
است در نشست روز شنبه عارف نیا در ارتباط با اقدامات فرهنگی 
گزارشــی را ارایه کرده و پیشنهادات خود را برای المپیک مطرح 
کند. بــه گزارش فارس، کمیته ملی المپیــک با همکاری وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی برنامه های فرهنگی زیادی برای بازی های 

المپیک 2020 توکیو دارد. 

تیم های ملی کاراته ایران عصر امروز راهی 
تاشکند می شوند

تیم ملی کاراته در ســفری طولانی عصر دیروز تهران را به مقصد 
تاشــکند، محل برگزاری شــانزدهمین دوره رقابت های قهرمانی 
آســیا ترک کرد. کاروان ۳0 نفــره کاراته ایران راهی اســتانبول 
شــد و پس از توقفی چند  ســاعته راهی تاشــکند خواهند شد. 
تیم بانوان با ترکیب بهمنیار، خاکســار، علیپور، یاوری، عباسعلی، 
برزگر، آل ســعدی، صادقی، تقی پور، جعفری زاده و قاضی زاده در 
کومتیه و کاتای انفرادی و با هدایت ســتاره موسوی)سرمربی تیم 
کومیته( و فرخناز ارباب)ســرمربی کاتا( در این دوره از مسابقات 
به روی تاتامی می رود. در تیم مردان ایران نیز روشــن، حسن نیا، 
مهدی زاده، عسگری، پورشــیب، گنج زاده، آسیابری، خدابخشی، 
اباذری، قراری زاده و صداقت، شهرجردی، فرازمهر و زند در کومیته 
و کاتای انفرادی و تیمی با هدایت سیدشــهرام هروی )سرمربی( و 
حســین روحانی )مربی( حضور دارند. شانزهمین دوره رقابت های 

کاراته قهرمانی آسیا از جمعه آغاز می شود.

زاویه نگاه شما

اخبار

کسب اولین مدال ایران در وزنه برداری 
معلولان جهان

مرادی نقره گرفت
در پنجمین روز از مســابقات وزنه برداری 
قهرمانی جهانی معلولان- قزاقســتان، نادر 
مــرادی)۷2( با مهار وزنــه 202 کیلوگرم 
به مدال نقره جهان رســید. مرادی طلای 
پارالمپیک 20۱2 لندن، طلای مســابقات 
جهانــی 20۱۷ مکزیــک و مــدال نقــره 
بازی های پاراآسیایی جاکارتا را در کارنامه 
خود دارد. در این دســته وزنه بردار چینی 
در جایگاه نخست ایستاد و نماینده نیجریه 

سوم شد. 

کاوه عضو مجمع انتخاباتی 
کشتی شد

مدیــر فنی تیم هــای ملی کشــتی ایران 
به عنــوان نماینده یکــی از تیم های لیگ 
برتــری در مجمع انتخاباتــی امروز حضور 
خواهد داشــت. محســن کاوه با تایید این 
خبر به ایســنا گفت: »بنــده مدت زیادی 
به عنوان ســرمربی تیم بیمه رازی فعالیت 
داشــتم و به عنوان نماینده این باشگاه در 
فدراسیون کشتی حضور  انتخاباتی  مجمع 
خواهم داشــت. « او ابراز امیــدواری کرد 
هر کســی رئیس فدراســیون شــود مورد 
حمایت اهالی کشــتی قرار بگیرد. گفتنی 
اســت مجمع انتخاباتی ریاست فدراسیون 

کشتی ساعت ۱0 امروز برگزار می شود.

ملی پوشان شنای ایران در 
راه کره 

هجدهمین دوره مسابقات قهرمانی جهان 
فینــا از  2۱  تیر و تا ۶ مرداد در کره جنوبی 
پیگیری می شــود. بنیامین قره حســنلو و 
علیرضا یاوری 2 نماینده شنای ایران امروز 
برای حضور در این مســابقات تهران را به 
مقصد کره جنوبی ترک می کنند. مسابقات 
شنا این دوره از رقابت های قهرمانی جهان 
فینــا۳0 تیر الی ششــم مــرداد پیگیری 
خواهد شد که نمایندگان ایران در 5 ماده 
با حریفان خود به رقابت خواهند پرداخت. 
یاوری  بنیامیــن قره حســنلو و علیرضــا 

نمایندگان ایران در این رقابت ها هستند. 

سوژه

خبر

سوال روز پرسپولیسی ها این است که؛ دقیقا آن یک  
میلیون یورویی که قرار بود به برانکو داده شــود ولی 
در پی درخواســت فسخ قرارداد از سوی برانکو به وی 
پرداخت نشــد، کجاســت؟ اگر دقت کرده باشید در 
خبرها آمده که باشــگاه به رسن گفته در حال حاضر 
نقدینگــی لازم را نداریم تا مطالبــات تو را پرداخت 
کنیم. باشــگاه می خواهد طلب رســن را در 2 قسط 
پرداخــت کند و بدین ترتیب تمدید با او را رســمی 
کنــد و این یعنــی که آن یک میلیــون یورو هزینه 
شده و موجود نیســت. در مقطعی که قرار بود طلب 
یک میلیــون یورویی برانکو )800 هزار یورو مطالبات 
و آپشــن های قرارداد فصل قبل و 200هزار یورو بابت 
پیش قــرارداد فصل آتی( و طلب حــدود ۳00 هزار 
یورویی دســتیاران وی به گفتــه عرب و نبی نقدا به 
وکیــل وی در تهران یا ابوظبی پرداخت شــود. قرار 
بود ۱0 درصد  از مطالبات ســرخ ها کــه حدود ۷0 تا 
۷5درصد از قراردادهــای فصل قبل را دریافت کرده 
بودند، پرداخت شــود اما وقتی تســویه با برانکو به 

دلیل درخواســت وی مبنی بر فسخ توافقی منتفی 
شد، باشگاه برای این که تمرینات آغاز شود و سرخ ها 
اعتراضی نداشــته باشند به جای ۱0 درصد 25درصد 
باقی مانده قرارداد ســرخ ها را پرداخت کرد. همچنین 
اگر بخاطر داشته باشید تک تک بازیکنان پرسپولیس 
در شــرایطی که قرارداد داشتند )فقط مصلح آزاد بود 
و بودیمیر هم شکایت و فسخ کرد(، به باشگاه رفتند 
و جلســاتی با عرب و نبی داشتند. دلیل حضور آن ها 
در باشــگاه و جلســه با مدیریت محاسبه آپشن های 
قراردادشان بود. اغلب سرخ ها چک آپشن های قرارداد 
خود که شامل دریافت مبالغی در صورت فیکس بودن 
در درصدی از بازی ها، صعود آسیایی، کسب سهمیه 
یا تعدادی گل یا پاس گل و برخی آپشــن های دیگر 
بود را دریافت کردند تا جایی که یک بازیکن می دانیم 
چکی ۳۷5 میلیون تومانی دریافت  و باشــگاه را ترک 
کرد. بدین ترتیب باشــگاه همه نقدینگی های خود را 
صرف تســویه با سرخ ها کرد تا جایی که به برانکو در 
اســتانبول اعلام شــد یک یورو هم بابت طلب فصل 

قبل نمی دهیم چرا که فســخ قراردادت قانونی نبوده. 
آیا عدم پرداخت مطالبات فصل قبل دستیاران برانکو 
هم می تواند توجیهی داشته باشد؟ عدم پرداخت طلب 
فصل گذشــته بودیمیر چطور؟ چرا راه دور می روید، 

باشگاه پرســپولیس طوری نقدینگی حساب خود را 
جارو کرده که نمی تواند طلب ۱40 هزار دلاری رسن 
را تسویه کند، چه برسد به تســویه با برانکو، ولو در 

صورت توافق!

گاوصندوقخالیسرخها!یك میلیون یوروی برانکو، کجا رفت؟

صحبت های خزانه دار فدراسیون درباره پول بلوکه شده فوتبال ایران
علی سلیمانی، خزانه دار فدراسیون فوتبال کشورمان می گوید که مهدی تاج به دنبال دریافت مجوز 
از بانک مرکزی اســت تا دســتمزد ویلموتس را پرداخت کند. سلیمانی در گفت وگو با تسنیم در 
خصوص بسته شدن حساب های فدراسیون فوتبال به دلیل بدهی مالیاتی و راه های حل این مشکل 
گفت: »بســته شدن حساب های ما یک مسئله جدی است که از سوی سازمان امور مالیاتی کشور 
صورت گرفت. تا 2 روز پیش هم که تیم نوجوانان ما در حال اعزام به چین بود، نتوانستیم به اندازه 
کافی و در حد متعارف به آن ها ارز بدهیم و این مسئله به دلیل مسدود شدن حساب ها بود که برای 
ما مشکل ساز شده است. با وجود این که ما اعتراض زده ایم، اما تا زمانی که به اعتراض مان رسیدگی 
نشود، وزیر اقتصاد و امور دارایی دستور داده حساب ها مسدود بماند. « وی در مورد میزان اعتباراتی 
که ایران در فیفا دارد، اظهار داشــت: »در فیفا پول داریم، اما فیفا تا زمانی که نام ایران از لیســت 
تحریم ها خارج نشود، به هیچ وجه نمی تواند به ما پولی بدهد. راه های مختلفی هم رفته ایم و آقای 
تاج چندین بار با اینفانتینو جلسه داشته و آخرین بار هم در پاریس با او صحبت کرد. اینفانیتنو در 
آخرین جلسه با آقای تاج حتی قول داد که خودش به صورت مستقیم با ترامپ رئیس جمهور آمریکا 
موضوع را مطرح کند تا راهی برای انتقال پول های ما پیدا کند. این طور نیست که فیفا نخواهد پول 
ما را انتقال بدهد. آخرین پاســخی که به ما داده اند، این بوده که برای انتقال بانکی باید نام ایران 
نوشته شــود که اگر این طور باشد، تحریم ها اجازه انتقال پول را نمی دهد. تا زمانی هم که مشکل 

تحریم ها حل نشده یا مجوزی صادر نشود، پولی به حساب ما انتقال پیدا نخواهد کرد.«

فروش شماره گذرنامه فوتبالیست های تیم مطرح برای قاچاق موبایل!
یکی از مســئولان تیمی پر هوادار در لیگ برتر که برای اعزام تیمش به اردوی خارج از کشور 
گذرنامه بازیکنان را در اختیار داشــت، در اقدامی عجیب شماره گذرنامه ها را در قبال دریافت 
رقمی قابل توجه در اختیار یک فروشگاه گوشی تلفن همراه قرار داد تا با استفاده از این شماره 
گذرنامه ها، تعدادی گوشی موبایل قاچاق رجیستری شود. این موضوع زمانی لو می رود که ابتدا 
یکی از بازیکنان این تیم پیامکی دریافت می کند مبنی بر این که شــما گوشی تلفن همراهی 
خریده اید که غیر قانونی وارد شده است. پیگیری این بازیکن مشخص می کند از طریق شماره 
گذرنامه اش اقدام به رجیستری یک عدد موبایل قاچاق کرده اند و پیگیری های بعدی مشخص 
می کنــد این اتفاق برای همه بازیکنان این تیم افتاده اســت. باشــگاه لیگ برتری هم بعد از 
مشــخص شدن این موضوع، بی سر و صدا مسئولی که مرتکب این عمل شده بود را برکنار کرد 

تا سر و صدا ها فروکش کند.

ســوژهــ

 سرانجام پس از مدت ها کشمکش، باشگاه استقلال دقیقه ۹0 پول لازم 
برای پرداخت بدهی پروپئیچ را آماده کرد. بســتن این پرونده در حالی 
به روز آخر کشــیده شــد که تاریخ حکم کاس نشان می دهد مدیریت 
استقلال سال گذشته می توانست به این موضوع رسیدگی کند. مدیران 
باشــگاه اســتقلال حدود یک  ماه پیش ادعا کردند با پرداخت ۳0 هزار 
دلار، پروپئیچ حاضر به توافق بود، اما بی توجهی به این مســئله باعث 
شــد تا آن ها مجبور به پرداخت غرامت 4۳0 هزار دلاری شوند. مبلغی 
که با احتساب قیمت ارز، چیزی حدود ۶ میلیارد تومان می شود. البته 
سند و مدرکی درباره ادعای توافق با ۳0 هزار دلار وجود ندارد و به نظر 
می رسد این مسئله برای کاهش فشــار از دوش مدیریت فعلی مطرح 

شده اســت. البته در سهل انگاری مدیران سابق استقلال شکی نیست، 
اما مدیریت فعلی هم در رسیدگی به این پرونده اشتباهاتی داشت. یکی 
از اشــتباهات، فراهم کردن پول با یک سال تاخیر و از آن خطرناک تر، 
روز آخر ضرب الاجل اســت. درحالی اســتقلال کار را به ساعات پایانی 
رســاند که این حکم ۱۶ آوریل 20۱8 صادر شــد. نکته اینجاست که 
مسئولان باشــگاه اســتقلال ادعا کردند غرامت پروپئیچ باعث شد تا 
استقلال پول حفظ پاتوسی را نداشته باشد. در این موضوع بحثی نیست 
که باشگاه اســتقلال با پول پروپئیچ می توانست اتفاقات خوبی را برای 
تیم اســتراماچونی رقم بزند، اما تاریخ حکم دادگاه کاس نشان می دهد 
که باشــگاه استقلال یک  ســال پیش از محکومیت خود مطلع شده و 

نباید پرداخت غرامت به روزهای مهم نقل و انتقالات موکول می شد. اگر 
در یک سال اخیر مدیریت بهتری بر منابع مالی باشگاه اعمال می شد، 
هم بدهی پروپئیچ پرداخت شــده بود، هم پاتوسی برای فصل پیش رو 
در استقلال حضور داشــت. الحاجی گرو، نیومایر، طارق همام، منشا و 
ایسما خارجی های فصل گذشــته استقلال بودند که کار خاصی انجام 
ندادند و این فصل، همه آن ها کنار گذاشته شدند. اگر باشگاه استقلال 
خرید های اشــتباه نداشت، با پولی که به جیب خارجی های بی کیفیت 
ریخت، می توانســت زودتر از این ها پرونده پروپئیچ را ببندد و پولی که 
الان به  عنوان غرامت داده را هزینه حفظ پاتوســی کند. بازیکنی که از 

بهترین خارجی های سال های اخیر فوتبال ایران بود.

 در حالــی که حدود یک ســال به 
المپیــک توکیو فرصــت مانده، در 
برخی فدراســیون ها از جمله دوومیدانی و تنیس 
شرایط اصلا خوب نیست. نتایج ضعیف ملی پوشان 
تنیس در مســابقات بین المللی و حاشیه های اخیر 
دوومیدانــی این دو فدراســیون را با چالش زیادی 
روبــه رو کرده، به طوری که بارها شــاهد اتفاقات و 
مصاحبه های مختلف ورزشــکاران و مربیان در این 
دو فدراســیون بوده ایم. شــاید بیشترین چالش به 
فدراســیون دوومیدانی برگردد؛ از سفرهای متوالی 
رئیس به خارج از کشور گرفته تا مشکلات پرداخت 
جوایز پاداش ملی پوشان همه و همه دست به دست 
هم داده تا شایعه سرپرستی در این فدراسیون هم 

به گوش برسد. البته این را هم اضافه کنیم که مدت 
ریاســت 4 ســاله مجید کیهانی ۱5 شهریورماه به 
پایان می رســد و قطعا تــا آن زمان هیچ اتفاقی در 
راس این فدراسیون صورت نخواهند گرفت اما طبق 
شنیده  ها قرار است با پایان مهلت ریاست کیهانی، 
شــروین اسبقیان که در حال حاضر در پست مدیر 
کل دفتر امور مشــترک فدراســیون ها در وزارت 
ورزش فعالیت می کند، سرپرست موقت دوومیدانی 
شود. حتی گفته می شــود اسبقیان گزینه ریاست 
دوومیدانی است که اگر این طور باشد قطعا وزارت 
ورزش به زودی فردی را در پســت مدیرکلی دفتر 
امور مشترک فدراسیون ها جایگزینش خواهد کرد. 
البتــه به جز اســبقیان نام فرد دیگــری هم برای 

دوومیدانی مطرح اســت و گفته می شــود مهدی 
مبینی که در رزومه خود سرپرســتی فدراســیون 
تیرانــدازی را هم دارد، از گزینه های سرپرســتی 
فدراسیون دوومیدانی است. حتی این احتمال هم 
وجود دارد که گزینه سرپرســتی این فدراسیون از 
وزارت ورزش نیاید؛ چراکه شــنیده می شــود نام  
هاشم صیامی دبیر فدراســیون دوومیدانی هم در 
لیســت گزینه های احتمالی سرپرستی دوومیدانی 
هســت. فدراســیون دیگری که در راس تغییراتی 
احتمالی ریاســت قــرار گرفته، تنیس  اســت که 
سرپرستی اش را مجید شایسته رئیس اسبق برعهده 
دارد. با پایان دوره 4 ســاله ریاست شایسته بر این 
فدراســیون، قرار بود انتخابات سال گذشته برگزار 

شــود اما به یکباره وزارت ورزش اعلام کرد با توجه 
به این که برخی از نامزدها نمی توانند برای ریاست 
اقدام کنند، این فدراسیون تک کاندیدا شده و باید 
ثبت نــام از نامزدهــا دوباره انجام شــود اما بعد از 
گذشت ماه ها هیچ خبری از تنیس نشد و در نهایت 
وزارت ورزش شایســته را بــه عنوان سرپرســت 
فدراسیون معرفی کرد. اما به نظر می رسد با توجه 
به نتایج ضعیفی که ورزشــکاران این رشته در این 
چند وقت اخیر داشته اند، وزارت ورزش عزم خود را 
برای برداشــتن شایســته جزم کرده است. شنیده 
شــده وزارت ورزش قرار است فرد دیگری را برای 
سرپرســتی معرفی کند و این احتمال وجود دارد 

شایسته از تنیس کنار برود.

مدیرانی که یک سال خواب بودند!

شایعه تغییرات جدید در 2 فدراسیون! 

پرسپولیس با 3 گلر سوم!
بعد از جذب ساســان زمانــه و عضویت او در تیم 
امید پرسپولیس به رغم برخورداری از درویش وند 
بــه عنوان گلر ســوم با حضور آرش شــرقی گلر 
سابق ذوب آهن و ســپاهان در تمرینات موافقت 
کرده اســت. از ترکیه خبر می رســد که احتمال 
دارد آرش شــرقی که همچــون درویش وند گلر 
زیر 2۳سال محســوب می شود هم جذب شود و 
در بازگشت پرســپولیس از ترکیه قرارداد ببندد. 
بدین ترتیب پرسپولیس علاوه بر بیرانوند و رادو ۳ 
گلر ســوم خواهد داشت و این دقیقا یعنی خرید 
بازیکن در پست هایی که ترافیک بازیکن را شاهد 
هستیم. درست مثل ۳ خرید بزرگسالان! البته فعلا 
مشخص نیست چرا ساسان زمانه گلر فصل قبل 
استقلال که گفته می شــود از کیفیت خوبی هم 
برخوردار است در تمرینات تیم بزرگسالان جایی 
ندارد و باشگاه گلر زیر 2۳سال برای تست به ترکیه 
می فرستد. آیا زمانه که پیوستن او از استقلال به 
پرســپولیس جنجال هایی را به همراه داشــت، 

برخلاف تاکید خیلی ها کیفیت خوبی ندارد؟ 

پروپئیچ دلیل اصلی جدایی پاتوسی نیست

از برگزاری مجمع شائبه برانگیز فدراسیون والیبال تا ابهام در برگزاری انتخابات

هفتــه پیش بود کــه در جریــان برگزاری 
مجمــع انتخاباتی فدراســیون وزنه برداری، 
محمدرضا داورزنی معاون وزیر ورزش در پاســخ به سوال 
خراسان مبنی بر این که مجمع انتخاباتی ریاست فدراسیون 
والیبال چه زمانی برگزار می شود، به در جریان بودن لیگ 
ملت های والیبال 20۱۹ اشاره کرد تا بگوید: »هفته بسیار 
خوبــی در پیش داریم. هفته پایانی لیگ ملت های والیبال 
قرار اســت به میزبانی آمریکا برگزار شود. مردم از والیبال 
لذت می برند. اجازه دهید این رقابت ها تمام شــود، بعد از 
آن دربــاره زمان برگــزاری مجمع انتخاباتی فدراســیون 
والیبال صحبت خواهیم کرد. البته به شــرطی که شــما 
حاشیه درست نکنید. « او جمله آخر را به شوخی می گوید 
و وقتی از داورزنی می پرسیم احتمال دارد تا یک ماه دیگر 
تاریخ برگزاری انتخابات والیبال مشــخص شود، می گوید: 
»قطعا همین کار را خواهیم کرد. نگران نباشید. « داورزنی 
درحالی تاکید کرد  نگران والیبال نباشید که اخیرا اتفاقاتی 
در حال رخ دادن اســت که جای نگرانی دارد. اتفاقاتی که 
به گردهمایی روسای هیئت های استانی به بهانه برگزاری 
مجمع عمومی برمی گردد؛ گردهمایی هایی که شائبه هایی 
درخصوص انتخابات به دنبال دارد. لیگ ملت ها چند روزی 
است که به پایان رســیده، مجمع کشتی هم امروز برگزار 
شــده و حالا به نظر می رســد اولویت وزارت ورزش باید 
مشــخص کردن تاریخ برگزاری انتخابات والیبال باشد اما 
همچنان نه خبری از ثبت نام کاندیداها هست و نه خبری 
از برگزاری انتخابات. در عوض قرار اســت مجمع عمومی 
فدراسیون والیبال در سکوت خبری برگزار شود. چرا که با 
وجود ارســال دعوت نامه و بلیت برای روسای هیئت های 
استانی جهت شرکت در مجمع عمومی به میزبانی مشهد، 
هیچ خبری در این باره در ســایت رسمی فدراسیون دیده 
نمی شود. این مجمع درحالی قرار است عصر روز پنج شنبه 
2۷ تیــر ۱۳۹8 برگزار شــود که آخریــن مجمع عمومی 
فدراسیون والیبال روز 2۷ آذر ۱۳۹۷ با سرپرستی افشین 
داوری برگزار شــد. روســای هیئت های استانی در خلال 
میزبانی های ایران در لیگ ملت ها در اردبیل گردهم آمدند 

و حالا قرار است ظرف ۶ ماه بعد برای دومین بار با افشین 
داوری نشست داشته باشند. آن هم در شرایطی که یک ماه 
هــم از مهلت ۶ ماهه سرپرســتی داوری در فدراســیون 
والیبال گذشــته و او به عنوان سرپرســت غیرقانونی حالا 
می خواهد مجمع عمومی این رشــته را در شهری برگزار 
کند کــه خودش رئیس هیئت ندارد! صــرف هزینه برای 
اقامت ۳ روزه روسای هیئت های استانی در هتل 5 ستاره 
مشــهد به بهانه شرکت در مجمع عمومی آن هم در حالی 
که هیئــت میزبان خودش رئیس ندارد، ابهامات زیادی به 
دنبــال دارد. چرا که افشــین داوری برخلاف مصاحبه های 
خود در بدو دوران سرپرســتی که گفته بود برای ریاست 
نیامــده، اخیــرا بارها تاکید کــرده، در صورتی که جامعه 
والیبــال بخواهند در انتخابات شــرکت می کند. البته این 
اتفاقات از دید ناصر ســراج رئیس ســازمان بازرسی کل 
کشــور دور نمانده و او در واکنش به این که آیا موضوعات 

رخ داده در فدراســیون والیبــال را رصد می کند، پیش تر 
گفتــه: »به این موضــوع ورود کردیم امــا الان از نتیجه 
اقدامات صورت گرفته اطلاع ندارم. « با این وجود باید دید 
موضع رسمی وزارت ورزش و جوانان درباره تداوم فعالیت 
افشــین داوری به عنوان سرپرست فدراســیون والیبال و 
برگزاری مجمع عمومی به جای مجمع انتخاباتی چیست؟ 
ناگفته نماند که اخیرا زمزمه های برگشتن دوباره داورزنی 
به فدراســیون والیبال مجددا به گوش می رســد و گفته 
می شــود یکی از دلایل تعلل وزارت ورزش در مشــخص 
کردن تاریخ برگزاری انتخابات فدراسیون والیبال به همین 
موضوع برمی گردد. البته تمام این حرف ها در حد شایعات 
است و از سوی هیچ منبع رسمی مورد تایید قرار نگرفته. 
حال باید منتظر ماند و دید درنهایت چه اتفاقی رخ خواهد 
داد و مسئولان ورزش کشور برای این فدراسیون پرطرفدار 

چه تصمیمی خواهند گرفت. 

والیبالدربرزخ

سرپرست فدراسیون کشتی در واکنش به خبر تایید صلاحیت علیرضا دبیر برای 
حضور در انتخابــات گفت: »وزیر ورزش به بنده اعلام کرد مشــکل دبیر برای 
حضــور در انتخابات حل شــده و ما نیز پس از اعلام وزیر، خبــر آن را بر روی 
سایت فدراسیون قرار دادیم. « به گزارش ایسنا بهروز نعمتی درباره برخی خبرها 
مبنی بر این که این کاندیدای فدراسیون کشتی مورد تایید نهادهای نظارتی قرار 
نگرفته ، گفــت: »درباره این موضوع اطلاعی ندارم اما وزیر ورزش اعلام کرد وی 
دیگر مشکلی برای حضور در انتخابات ندارد. « نعمتی درباره تعیین تکلیف عباس 
جدیــدی و امیر رضا خادم برای حضور در انتخابات نیز خاطرنشــان کرد: »این 
موضوع در دست نهادهای نظارتی است و ما اطلاعی از آن نداریم. ممکن است باز 

هم افراد دیگری تا زمان برگزاری انتخابات تایید شوند یا شاید هم نشوند. ما واقعا  
نمی دانیم چه اتفاقی می افتد. « او با تاکید بر این که کاملا  برای برگزاری انتخابات  
آماده است، گفت: »خیالتان راحت باشد من از امروز به بعد در فدراسیون کشتی 
نمی مانم و امیدوارم با رای اعضای مجمع فرد اصلح سکان فدراسیون کشتی را در 
دست بگیرد. اولین کسی که به فرد منتخب تبریک بگوید من خواهم بود. « اما 
این که آیا در صورت پیشنهاد رئیس جدید نعمتی باز به حضورش در کشتی ادامه 
می دهد یا خیر، سوالی است که او در پاسخ به آن گفت: »به  هر حال من چندین 
سال عضو هیئت رئیسه فدراسیون کشتی بوده ام، اگر از من بخواهند می مانم اما از 

خدا می خواهم که این درخواست را از من نداشته باشند.«

نعمتی: خیالتان 
راحت از کشتی 

می روم!


